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Terugblik op Hart van Brabant Radendag
Voor raden en colleges

 

Thema: Hart van Brabant, de regio dat zijn wij!

“De ins & outs van de regionale samenwerking in regio Hart van Brabant”   

Beste regiocollega’s,

 

We hopen dat u ook genoten heeft van de inspirerende bijeenkomst van afgelopen 

zaterdag. Middels deze e-mail delen we graag nog enkele relevante bijlagen met 

u. Was u er niet bij? Dan verwijzen we u ook graag naar de documentatie op 

onderstaande webpagina. U leest, ziet en ervaart daar meer over onze mooie 

regionale samenwerking. 

https://www.regio-hartvanbrabant.nl/radendag
https://www.regio-hartvanbrabant.nl/radendag


Daarnaast kunt u terecht op Notubox, ons gemeenschappelijke 

informatieportaal. Verschillende gemeenten in Regio Hart van Brabant 

gebruiken Notubox ook voor de eigen raadsinformatie, maar niet alle 

gemeenten. Als uw gemeente geen gebruik maakt van Notubox, kunt u 

hiervoor een inlognaam en wachtwoord voor Notubox aanvragen via uw eigen 

griffier.

Hieronder vind u nog een korte sfeerimpressie van de ochtend.

Met vriendelijke groet,

 

Bas Kapitein

Programmadirecteur Regio Hart van Brabant 

https://www.regio-hartvanbrabant.nl/smoelenboek/griffiers
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Terugblik
Zaterdag 26 mei jl. mochten we circa honderd gasten verwelkomen in Theater 

De Leest op de eerste Hart van Brabant Radendag na de verkiezingen. Naast 

vertrouwde gezichten ontvingen we ook veel nieuwe raads- en soms ook 

collegeleden. Onder het motto “De regio dat zijn wij!” verkenden we samen de 

ins & outs van onze samenwerking in Hart van Brabant en Midpoint Brabant. 

Met natuurlijk ook ruimte voor onderlinge ontmoeting en kennismaking.

 

Na een woord van welkom door de burgemeester van gastheergemeente 

Waalwijk Nol Kleijngeld leidde voorzitter Theo Weterings de Radendag in. Hij 

deelde zijn ervaringen met Regio Hart van Brabant uit de eerste maanden met 

de constatering dat we elkaar goed weten te vinden. Verder benadrukte hij dat 

we met elkaar, alle gemeenten samen, die regio vormen. Met oog voor de 

lokale eigenheid en het willen zien van de onderlinge samenhang. En het 

regiobreed investeren in samen werken, samen wonen, samen leven. Passend 

bij de ambities voor Mens & Samenleving, Leefomgeving & Milieu en 

Economie zoals beschreven in onze strategische meerjarenagenda.

 

Voorts lichtte Aletta van der Veen, wethouder in Gilze en Rijen, de taken en 

uitdagingen van de bestuurscommissie jeugd toe.

 

Acht raadsleden en één griffier vertelden aan de hand van een ‘praatplaat’ wat 

de kern is van het nieuwe coalitieprogramma in hun gemeente. Alleen in 

Tilburg staan de plannen nog niet op papier.

 

Bas Kapitein, programmadirecteur Regio Hart van Brabant, ging in op de 

werking van onze ambtelijke netwerkorganisatie waarin collega’s uit alle 

negen gemeenten worden ingezet. Daarbij centraal ondersteund door het 

regionale programmabureau.

 

Ook het regionaal economisch ontwikkelprogramma, dat we hebben belegd bij 

Midpoint Brabant kwam aan bod. Rob Kluyt, algemeen directeur, verhaalde 

over de samenwerking tussen overheid-ondernemers-kennisinstellingen-

omgevingspartners.

 

Vervolgens ging het gezelschap uiteen om workshops te volgen op diverse 

actuele thema’s van zowel Regio Hart van Brabant als Midpoint Brabant. De 

ervaringen daarmee werden kort plenair gedeeld, waarna er in het kader van 

het We Are Food jaar 2018 een heerlijke biologische lunch werd genoten.

  




